
Geachte Déni Climatique, 

Beste, 

Bedankt voor jullie vraag. We verontschuldigen ons voor de laattijdige reactie. Door omstandigheden 
konden wij nu pas uw vraag beantwoorden. 

Minister Zuhal Demir, bevoegd voor de coördinatie van het energie- en klimaatbeleid in Vlaanderen, 
voelt zich uiteraard aangesproken. 

Hierbij een aantal zaken als antwoord op jullie vragen: 

▪ Wij onderschrijven uiteraard de conclusies van wetenschappelijke IPCC-rapporten, en stellen 
samen met jullie vast dat de maatregelen die op dit moment worden genomen om de 
wereldwijde klimaatverandering tegen te gaan onvoldoende zijn en te weinig snel 
gebeuren. 

▪ Wat Europa betreft, moet erkend worden dat de absolute uitstoot van broeikasgassen de 
laatste jaren aan het dalen is en de trend is ingezet naar een netto-uitstoot in 2050, wat 
uiteraard positief is. In 2020 lagen de totale broeikasgasemissies van EU-27 bijvoorbeeld 
32% lager dan in 1990. Eén van de grote uitdagingen wordt om ook de andere continenten 
tot gelijkaardige inspanningen te bewegen, of ervoor te zorgen dat toekomstige 
economische ontwikkeling met zo weinig mogelijk bijkomende broeikasgasuitstoot gepaard 
gaat. 

▪ Op Vlaams niveau streven we naar een reductie van 40% broeikasgassen in 2030 t.o.v. 2005 
in de non-ETS sectoren.  

▪ Die doelstelling is sowieso al ambitieus. Wij proberen daartoe concreet bij te dragen door 
vooral te vegen voor eigen deur, en we proberen dat met zoveel mogelijk concrete 
maatregelen te doen, die niet altijd in goede aarde vallen, maar we nemen ze toch. Wij 
proberen daarbij het voorbeeld te geven voor de collega-ministers bevoegd voor andere 
belangrijke beleidsdomeinen zoals mobiliteit, landbouw en economie. 

 De doelstellingen zijn sowieso ook ambitieus in Europa, het komt er nu vooral op aan de juiste 
beleidsinstrumenten en maatregelen te ontwikkelen om ook effectief reducties te realiseren. Wij 
pleiten daarom ook op het Europees niveau voor een ambitieus kader van Europese normen en 
standaarden dat moet zorgen voor een gelijk speelveld tussen de lidstaten, en voor een sociaal 
energie en klimaatbeleid. Wij doen dit onder meer door succesvolle Vlaamse maatregelen te promoten 
op Europees niveau, zodat deze waar mogelijk opgenomen worden in het Europese beleidskader. 

In de hoop dat dit wat duiding geeft voor het beleid waar minister Zuhal Demir voor staat. 

 

Met hartelijke groeten, 

Laura Olaerts 
Kabinetsmedewerker publieksvragen Energie, Justitie, Handhaving en Toerisme 

 


